
Zápis z 2. jednání této školské rady, školní rok 2021/22
20.4.2022

Přítomní členové ŠR: Martin Vodička, Tereza Jeřichová, Hana Bílová, Martina Biegelová, Martin
Kozel, Václav Kurel,  Marie Zálešáková, Marie Hradilková, Martina Sokolová Suková,, Václav Kurel

Omluvený člen ŠR: Petr Hopfinger (zřizovatel)

Přítomní hosté: Ludmila Zhoufová (ředitelka), Marie Zálešáková (koordinátorka změny ICT ŠVP)

1. Martin Vodička, coby zástupce nepřítomného předsedy navrhl program, který ŠR následně
schválila:
1.1. Aktuality z dění ve škole
1.2. Představení připravované změny ŠVP a výuky ICT
1.3. Stanovení termínu a obsahu dalšího jednání ŠR

2. Paní ředitelka představila aktuality z dění ve škole:
2.1. 5.-8.4. proběhla ve škole návštěva Inspekce. Zpráva dorazí v průběhu května, první dojmy s

debaty po skončení inspekce byli velmi pozitivní. Škola si odnesla povzbuzení do své činnosti
a byla oceněna za řadu konkrétních bodů (např. výuku angličtiny).

2.2. Proběhl zápis do 1. tříd. Škola přijme 120 dětí. Vyšší zájem byl o třídy s rozšířenou výukou
angličtiny CLIL (32 zájemců, 24 přijatých). JJeště proběhne druhý zápis pro ukrajinské děti,
ale kapacita školy je již velmi omezená.

2.3. Škola řeší dodavatele obědů. Nikdo se moc nehlásí.
2.4. 21.4. proběhne zápis do přípravné třídy. Podle zájmu se rozhodne o jejím (ne)otevření.
2.5. Škola aktuálně přijala 16 ukrajinských žáků. 30 ukrajinských žáků je v tuto chvíli v adaptační

skupině ve farním centru Mana - ti by měli od září nastoupit, ale není je kam dát.
3. Marie Zálešáková představila spolu s kolegy členům ŠR změnu výuky ICT od září v důsledku

změny RVP ze strany MŠMT.
3.1. Bylo představeno vzorové ŠVP, které si škola z nabízených možností vybrala, úpravy obsahu

výuky informatiky i souvisejících předmětů (nově by se digitální kompetence měli rozvíjet i v
dalších předmětech, ne pouze v samostatném předmětu) i úpravy hodinových dotací
jednotlivých předmětů. Kolegové popsali proces, jakým se o změnách baví a plánují je
implementovat.

3.2. Členové ŠR měli řadu doplňujících dotazů a vyjadřovali ocenění realizačnímu týmu za jejich
poctivý přístup ke změně.

3.3. Někteří členové ŠR vybízeli zástupce školy k širšímu sdílení těchto změn s rodiči, které by to
mohlo zajímat a mohli by mít také dotazy. Je důležité vyjasnit očekávání - s ohledem na
charakter změn, které vychází z celonárodní vzdělávací politiky není možné, aby rodiče do
změn zasahovali. Je ale možné, aby se o změnách informovali a mohli se doptávat.

3.4. Tým realizující změnu navrhl, že mohou připravit článek do Černošických informačních listů
a Martin Kozel s Václavem Kurelem nabídli, že za Spolek přátel Černošické školy mohou
pomoci s vytvořením jednoduchého webináře, kde by mohli mít rodiče prostor si vše
vyslechnout a doptat se.

4. Příští setkání školské rady bude 31.5. v 18:30 a s ohledem na situaci se chceme detailněji
zabývat tím, jaké vidíme možnosti zvládnutí většího množství ukrajinských žáků od září.

Zapsal: Martin Kozel


